### 北海绩迅科技股份有限公司 SPEED INFOTECH

公司成立于2001年,speed致力于再生喷墨墨盒 生产行业23年,工厂设立在北海,现有员工500多, 产品种类齐全,范围覆盖HP,CANON,EPSON,

BROTHER等品牌的再生喷墨墨盒。产品及工厂经 REACH,RoHS,ISO9001/14001/18001认证,符合Tuv-CE检验标准。基于20年的产品生产经验及1.2亿产品交付的专业知识,speed十分有信心交付极高品质的产品给客户并保证稳定供应。

我们期望和客户建立长期稳定的合作关系,我们 坚信合作是实现双赢的最好方式。我们的愿景是致力 于让speed成为世界领先的打印耗材生产商并为之奋 斗。您可以放心,我们将继续致力于卓越的品质,有 竞争力的价格,及时的交货和优质的服务。

Set up in 2001, Speed Infotech has focused on remanufacturing inkjet cartridges for 23 years. The factory is located in Behai, China, with more than 500 staffs, producing full range of HP, Canon, Epson, Brother remanufactured inkjet cartridges. Speed is certified of REACH, RoHS, ISO 9001/14001/18001, along with Tuv-CE inspection standards.Based on 23 years production experience & over 120 million pieces products delivered know-how, Speed Infotech is very confident to deliver supreme quality products to customers with stable supplies.

We are willing to set up and keep long term partner relationships with clients, as we believe cooperation is the best way to develop the win-win situation. We have a vision of SPEED INFOTECH becoming the world's leading remanufacturer of aftermarket print consumables-as we strive towards our goal. You can be assured of our continued commitment to outstanding quality, competitive pricing, timely deliveries and excellent service.

地址:中国广西壮族自治区北海市北海大道西北海综合保税区 A6区3号标准厂房

ADD: No. 3, A6 Beihai Integrated Free Trade Zone, Beihai West Avenue, Guangxi, P.R.China

Tel: 86-021-51087299-899 Fax:86-021-33600750

Email:janet.wu@speed-china.com Website: www.speedinfotech.cn



CAN 280BK/281C/M/Y/K



HP 65BKXL/CXL



HP 64BKXL/CXL



#### 北海品创电子有限公司 BEIHAI PINCHUANG ELECTRONICS CO., LTD.



北海品创电子有限公司成立于 2019年,位于北海市综合保税区内,注册资本 6500 万元。公司现有员工130人,有2700平方米无尘车间、SMT自动贴片线和组装生产线共12条、配有全自动松下贴片机、AOI检测设备、X光检测机、4G测试仪等一批国内外先进设备。公司主要生产产品为平板电脑,扫描笔,儿童陪伴机器人等消费类电子产品,是集研发、采购、生产及销售一体的自主品牌企业,拥有自主品牌ATOUCH、VIKUSHA。产品主要是出口外销,远销非洲、中东及南美等国家,在迪拜,巴西,俄罗斯建立了海外销售平台,与迪拜、巴西、俄罗斯、肯尼亚、印度、泰国等国的企业有长期稳定战略合作伙伴关系。

Established in 2019, Beihai Pinchuang Electronics Co., Ltd. is located in the Comprehensive Bonded Zone of Beihai City, with a registered capital of 65 million yuan. The company currently employs 130 people and operates within a 2700-square-meter dust-free workshop. It possesses 12 production lines including SMT automatic patching lines and assembly lines, equipped with a range of advanced domestic and international equipment such as fully automatic Panasonic patchers, AOI inspection equipment, X-ray inspection machines, and 4G testers.

The company primarily manufactures consumer electronics products such as tablet computers, scanning pens, and children's companion robots. It is an integrated enterprise with capabilities in research and development, procurement, production, and sales, boasting its own brands ATOUCH and VIKUSHA. Its products are mainly exported to Africa, the Middle East, South America, and other regions. Overseas sales platforms have been established in Dubai, Brazil, and Russia, fostering long-term stable strategic partnerships with enterprises in these countries as well as Kenya, India, Thailand, and others.

地址:广西北海市海城区北海综合保税区内嘉汉路3号森海板业(北海)工业园一号楼

ADD: Building No.1, Senhai Panel Industry Park, Jiahan Road, Comprehensive Bonded Zone, Haicheng District, Beihai City, Guangxi

Tel: 86-779-3901105 Fax: 86-779-3901105

Email: lj.tang@pinchuang168.com

## 北海琛航电子科技有限公司 BEIHAI SHINHOME ELECTRONIC TECHNOLOGY CO., LTD.

北海琛航电子科技有限公司是一家集多功能一体 机、耗材配件、硬盘等办公设备维修/再制造为一体 的高新技术企业。

公司通过了ISO 9001质量管理体系、ISO 14001环境管理体系、ISO 45001职业健康安全管理体系等认证,产品通过了国家工信部再制造产品认定。公司现拥有4项实用新型专利、17项软件著作权及企业商标。

公司将发挥企业自身的技术优势和人才优势,向 规模化、专业化发展。以客户需求为核心,为客户提 供技术培训、产品维护、耗材供应等全方位服务。

Beihai Shinhome Electronic Technology Co., Ltd. is technology enterprise integrating the maintenance and remanufacture of office equipment such as multi-function all-in-one machine, consumable parts, hard disk, etc.

We has passed the certification of ISO9001 quality management system, ISO14001 environmental management system, OHSAS18001 occupational health and safety management system, and its products have passed the certification of remanufactured products of the Ministry of Industry and Information Technology of the People's Republic of China. We have 4 utility model patents, 17 software copyrights and enterprise trademarks.

Beihai Shin Home will bring into its own technological and talent advantages. We will follow up our custom request and provide the best service and technology support to our custom.



IMG 4339

地址:广西北海市铁山港区北海综合保税区B区

ADD: Zone B, Beihai Export Process Zone, Tieshangang

District, Beihai, Guangxi, China

Tel: 86-779-8526566 Fax: 86-779-8526566

Email:bhshinhomen@163.com
Website: www.shinhomerm.com





施乐6080 (5)

#### 广西惠科智能显示有限公司 GUANGXI HUIKE INTELLIGENT DISPLAY CO.,LTD



广西惠科智能显示有限公司为惠科股份有限公司于2019年全资投资的子公司,。是"广西高质量发展一号工程"--惠科电子北海产业新城项目公司之一,坐落于广西壮族自治区北海市经济技术开发区,总部位于深圳。公司主要从事电脑显示器及电脑设备、计算机、电视机、商业显示屏、液晶显示屏的生产、销售及技术咨询服务。目前电视机产品尺寸从24寸-110寸,公司产品主要客户均为海外客户群体。



Guangxi Huike Intelligent Display Co.,Ltd is a wholly-owned subsidiary of HKC CORPORATION LIMITED in 2019. It is one of the project companies of "Guangxi High Quality Development Project No. 1" - Huike Electronics Beihai Industrial New City, located in Beihai Economic and Technological Development Zone of Guangxi Zhuang Autonomous Region, with its headquarter in Shenzhen. The company is mainly engaged in the production, sales and technical consulting services of computer monitors and computer equipment, computers, televisions, commercial displays, LCD screens. Currently, the size of TV products ranges from 24" to 110", and the main customers of the company's products are all overseas customer groups.



地址:广西壮族自治区北海市海城区 (北海经济技术开发区)东北大道1号A01栋厂房

ADD: Factory Building A01,No.1 Northeast Avenue(Beihai Economic and Technological Development Zone),Haicheng District,Beihai City,Guangxi Zhuang AutonomousRegion

Tel: 86-0779—6688510 Fax: 86-0779—6688510 Email:enking1005@163.com

# 北流市真美玩具有限公司 BEILIU ZHENMEI TOYS CO., LTD.

北流市真美玩具有限公司位于广西北流市,厂区 占地面积16000平方米,厂房优雅整齐,配套设施齐 全。

公司以人为本,以"团队,严谨,优质,高效" 的企业精神,全面推行"7S"精益管理,坚持追求卓 越。

公司主要生产塑料玩具、食品玩具、电子玩具等 塑胶制品,产品销往欧美、日本等发达国家。公司积 极参与国际市场竞争,与现代化高科技结合起来,不 断研发、推出各类新品种、新款式玩具制品。

Beiliu Zhenmei Toys Co., Ltd. is located in Beiliu City, Guangxi. The factory covers an area of 16,000 square meters. The factory building is elegant and tidy, and the supporting facilities are complete.

The company is people-oriented, with the enterprise spirit of "team, rigorous, high-quality, high-efficiency", fully implements "7S" lean management, and insists on pursuing excellence.

The company mainly produces plastic products such as plastic toys, food toys, and electronic toys. The products are sold to developed countries such as Europe, America, and Japan. The company actively participates in international market competition, combines with modern high-tech, and constantly develops and launches various new varieties and styles of toy products.

地址:中国广西北流市旧北茂公路甘村路段 (甘村皮件工业集中区)

ADD: (Chinese) Gancun Section of the Old Beimao Highway, Beiliu City, Guangxi, China (Gancun Leather Industry Concentration Area)

Tel: 86-0775-6352798 Fax:86-0775-6352799

 $Email:tom\_tongguoKang@zhenmeitoy.cn\\$ 









# 桂林优利特医疗电子有限公司 URIT MEDICAL ELECTRONIC CO., LTD.





优利特自1984年成立以来,是我国临床分析仪器 生产的龙头企业,是专业研发和生产临床检验仪器的 公司,公司IVD业务板块涵盖尿液分析系列、血细胞 分析系列、生化分析系列等八大系列产品,为医院、 实验室提供了全方位的解决方案,优利特拥有1000多 名员工,高标准的质量控制管理体系,400多名具有 数十年研发经验的专家,以及国内顶尖的技术支持团 队,为合作伙伴提供更好的服务,正在不断努力成为 世界一流的体外诊断产品的供应商和服务商。

URIT is a pioneering enterprise in China that has been committed to providing invitro diagnostics (IVD) for the benef it of domestic patients since its inception in 1984.

To ensure the quality of its products and services, URIT has obtained various international certifications, such as IS O9001 and ISO13485, as well as CE, FDA and even more c ertifications. URIT is at the forefront of diagnostic technology and innovation, integrating revolutionary artificial intelligenc e (AI) into urinalysis and introducing cutting-edge flow cytometry products.

Building on our toptier reputation in the fields of urinalys is, hematology, biochemistry and veterinary diagnostics, URI T also provides a diverse range of products, including POCT, electrolyte, coagulation, ELISA and more, allowing us to provide comprehensive solutions to hospitals, laboratories, med ical practices, and veterinary clinics world wide. This enables end-users to be equipped with trustworthy diagnostic

examinations and profound insights.

Every day, our innovative technologies and services be nefit an estimated 200,000 medical and health institutions in more than 180 countries and regions worldwide. With a dedi cated team of over 2,000 professionals and 400+ R&D exper ts and specialists, URIT goes beyond standard quality contro I to reinforce our partners' capacity to serve better with a combined systematic network. This is made possible in part by our company's large footprint, which spans over approximately 65,000 square feet.

Thanks to our persistent efforts, URIT is making rapid st rides to become the foremost IVD products and service supp lier worldwide and continually enhancing the quality of life thr ough diagnostics.

地址: 桂林高新区信息产业园D-07号

ADD:No.D-07 Information Industry District, High-Tech Zone,

Guilin, Guangxi, 541004, P.R. China

Tel: 86-773-2260517 Fax: 86-773-2261307 Email: 541897721@qq.com Website:http://www.urit.com/

# 桂林市啄木鸟医疗器械有限公司 GUILIN WOODPECKER MEDICAL INSTRUMENT CO.,LTD.

我公司成立于2001年01月,是一家专注于口腔 医疗器械及材料研发、生产、销售、服务的国家级高 新技术企业,主导产品覆盖口腔洁治器械、口腔超声 手术器械、根管疾病诊治设备、数字化口腔影像设备 等领域,获得国家工信部"专精特新行业小巨人"认 定,是自治区商务厅重点培育和发展的外贸品牌,通 过美国(FDA)、欧盟CE认证,拥有815家国内经销 商,主导产品远销欧盟、亚太等全球143个国家,成 功建立全球营销网络和著名口腔品牌。

Established in January 2001, our company stands as a nationally recognized high-tech enterprise dedicated to the R&D, production, sales, and servicing of dental medical devices and materials.

Our comprehensive portfolio covers an array of dental solutions: dental hygiene instruments, oral ultrasonic surgical instruments, endodontic disease diagnosis and treatment equipment, digital oral imaging devices, etc.

Endorsed by the Ministry of Industry and Information Technology as a SRDI "Little Giant" Enterprise, we are a flagship export brand strategically nurtured by the Department of Commerce of the Autonomous Region. Our products have obtained certifications from the United States FDA and the European Union CE.

Our extensive domestic network boasts 815 trusted distributors, while our pioneering products find their way into 143 countries worldwide, spanning the European Union, the Asia-Pacific region, and beyond. We have established a formidable global marketing network, earning us acclaim as a distinguished brand in the dental industry.

地址:中国广西壮族自治区桂林市高新区信息产业园 ADD:Information Industrial Park, Guilin National High-Tech Zone, Guilin, Guangxi, 541004, P.R. China

Tel:+86-773-5873196 Fax:+86-773-5822450

Email:service <woodpecker4@glwoodpecker.com>
Website: www.glwoodpecker.com www.glzmn.com



# 桂林飞宇科技股份有限公司 GUILIN FEIYU TECHNOLOGY INCORPORATED COMPANY



桂林飞宇科技股份有限公司成立于2007年,其运动健康子品牌KiCA于2020年正式诞生,KiCA产品包括运动、个护、移动消费品等方面。推出了市面上最小最轻便的筋膜枪,并完成了从Mini级到专业级筋膜枪产品的全覆盖。首创高速无线吹风机KICA涡轮扇,模拟中医按摩手法的KICA足底按摩器,引领行业创新,用科技改变生活。







地址: 桂林市七星区信息产业园创优路2号飞宇智能产业园ADD: No.2, Chuangyou Road, Information Industry Park,

Qixing District, Guilin, Guangxi, 541004, China.

Tel: 86-0773-3564959

Email: huanghuanjuan@feiyu-tech.com

### 桂林智鑫信息科技有限公司 GUILIN ZHIXIN INFORMATION TECHNOLOGY CO., LTD.

桂林智鑫信息科技有限公司以线上商城、软件、数据为核心的一体化智能解决方案与服务供应商,是全国电子商务进农村示范项目品牌培育与质量追溯体系运营商、电子商务进农村电商培训服务商。主营业务有批发、零售以及通过网上销售水果、初级加工农产品、食品,并为企业提供线上商城、软件、数据技术服务。

Guilin Zhixin Information Technology Co., Ltd. is an integrated intelligent solution and service provider with online shopping malls, software, and data as the core. It is the operator of the national ecommerce into rural demonstration project brand cultivation and quality traceability system, as well as the e-commerce into rural e-commerce training service provider. Our main business includes wholesale and retail, as well as online sales of fruits, primary processed agricultural products, and food. We also provide online shopping malls, software, and data technology services for enterprises.

地址: 广西省桂林市朝阳路信息产业园创新大厦A座C208室 ADD:Room C208, Building A, Innovation Building, Chaoyang Road Information Industry Park, Guilin City, Guangxi Province Tel:86-0773 -2565808 Email:zhuzong@ccnice.com